

# RockStand®

by Warwick®

## Orchestra Music Stand

### Guidelines and Instructions for Security and Use

#### Characteristics & Advantages of the RockStand® Orchestra Music Stand:

- Robust, lightweight orchestra music stand made of metal
- Detachable sheet plate made from perforated steel with 1,1 mm / 1/16" thickness
- Sheet plate 480 mm wide x 350 mm height / 18 7/8" wide x 13 3/4" height, steplessly adjustable inclination
- 2 clamps for sheet music
- Shelf depth: 48 mm / 1 7/8"
- Height steplessly adjustable from 70 cm / 27 9/16" to 120 cm / 47 1/4"
- Color: black, powder-coated
- Weight: 3,3 kg / 7.28 lbs

#### Instructions:

1. Spread the legs of the tri-pod so it stands stably.
2. Secure the position of the legs with the safety thumb wheel.
3. Now place the shelf on the top end.
4. Secure the shelf with the thumb wheel at the back.
5. Now adjust the height of the stand to the desired position.
6. After you have found the right position, secure it with the height adjustment screw.
7. Now adjust the desired inclination of the shelf and secure it with the thumb screw on the side.
8. To secure your sheet music on the stand, use the two clamps.

#### Maintenance and Care

This music stand does not need any special maintenance. If necessary clean it with a damp cloth. If the articulations, hinges or catches (if present) get stiff, they need to be lubricated.

#### WARRANTY

This item has a 2-year limited warranty. In case of a warranty claim please contact customer service.

**Manufacturer** Warwick GmbH & Co. Music Equipment KG,  
Gewerbepark 46, 08258 Markneukirchen, Germany



# RockStand®

by Warwick®

## Orchestra Music Stand

Hinweise zur Sicherheit und zum Gebrauch

### Eigenschaften & Vorteile des RockStand® Orchestra Music Stand:

- Stabiler, leichter Orchesternotenständer aus Metall
- Abnehmbare Notenpultplatte aus gelochtem Stahl mit 1,1 mm / 1/16" Stärke
- Notenpultplatte 480 mm breit x 350 mm hoch / 18 7/8" breit x 13 3/4" hoch, stufenlos in der Neigung verstellbar
- 2 Notenblatt - Klemmen aus Federdraht
- Notenaufgabe: 48 mm / 1 7/8" tief
- Höhe stufenlos verstellbar von 70 cm / 27 9/16" auf 120 cm / 47 1/4"
- Farbe schwarz, pulverbeschichtet
- Gewicht: 3,3 kg / 7.28 lbs

### Anleitung:

1. Spreizen Sie die Beine des Ständers, sodass er einen stabilen Stand hat.
2. Sichern Sie die Position mit der Feststellschraube.
3. Setzen Sie nun die Notenpult-Platte in die dafür vorgesehene Halterung an der Oberseite des Ständers.
4. Sichern Sie die Notenpult-Platte mit der Feststellschraube auf der Rückseite.
5. Stellen Sie nun die Höhe des Ständers wie gewünscht ein.
6. Wenn Sie die gewünschte Höhe erreicht haben, fixieren Sie diese mit der Feststellschraube.
7. Stellen Sie nun die gewünschte Neigung der Notenpult-Platte ein und sichern Sie diese mit der seitlichen Feststellschraube.
8. Um Ihre Notenblätter auf der Lochblech-Platte zu sichern, benutzen Sie bitte die beiden Notenklammern.

### Wartung und Pflege

Das Orchesternotenpult benötigt keine spezielle Wartung und Pflege. Ggf. ist er mit einem feuchten Tuch zu reinigen. Wenn Gelenke, Scharniere oder Klinken (sofern vorhanden) nur schwergängig funktionieren müssen sie ggf. geschmiert werden.

### GARANTIE

Dieses Produkt unterliegt der gesetzlichen Garantiefrist von 2 Jahren. Kontaktieren Sie im Garantiefall Ihren Händler.

### Hersteller

Warwick GmbH & Co. Music Equipment KG,  
Gewerbepark 46, 08258 Markneukirchen, Germany

